
Čtvrtá schůzka školního parlamentu  

(11. 12. 2024)  

   

Program schůzky:  

• Schválení nové místopředsedkyně 

• Návrhy, připomínky, řešení  

  

Zápis:  

• schůze byla zahájena přečtením návrhů a připomínek z jednotlivých tříd  

I. třída  - bez návrhu  

II. třída            - bez návrhu  

III. třída   - bez návrhu  

IV. třída   - líbila se jim vánoční besídka 

                    - s výrobky na jarmark jim pomáhaly maminky a vše prodali za 20 min 

                    - líbila se jim akce Peklo Čertovina 

                    - chtějí novou IT tabuli a opravit omítku kolem dveří 

                    - při hudební výchově si přejí více zpívat než psát 

                    - chtějí si sami příští rok prodávat výrobky na jarmarku 

                      V. třída           - líbila se jim akce Peklo Čertovina 

                                              - děkují deváté třídě za Mikulášský běh  

                     VI. třída           - bez návrhu 

                      VII. A třída           - připomínka: v hodinách HV je hodně zápisů a málo zpěvu  

                                                    - Den válečných veteránů se jim líbil a přejí si ho i další rok  

                      VII. B třída           - děkují za POKOS, za jarmark, za Mikulášský běh a za Prahu 

                VIII. třída           - děkují za možnost přespat ve škole a omlouvají se za problémy,   

                                              které při tom vznikly    

                                            - děkují za možnost zorganizovat jarmark 

                                            - přejí hezké Vánoce  

                  IX. třída            - děkují za hudební pořad o Beatles a za povolení přespání ve škole 

                                        - přejí hezké Vánoce 

  

Vyjádření ředitele:   

- předpokládaný termín bruslení - leden  

- výuka HV je vedena podle školního vzdělávacího plánu  

- je otevřený školní e-shop 

- IT tabule bude, ale musí se počkat, protože se teď investuje do nových počítačů a myší  

  k notebookům 

- oprava omítky okolo dveří je v plánu 

- pan ředitel přeje hezké Vánoce a šťastný nový rok 

 

Vyjádření koordinátora ŠP:   

            - Neodhazujte potraviny, které dostanete v jídelně, kolem školy. Jestliže vám nechutnají,  

              vezměte je domů nebo si je neberte.  

 

Další schůzka ŠP: 15. 1. 2025 

  

15. 12. 2024                                                Ema Pomichálková, místopředsedkyně parlamentu  


